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Č. 58 
Z á p i s  

 
ze schůze Rady města Beroun konané dne 2. 11. 2016 v radní místnosti budovy radnice. 

 

 
 

Přítomni: Mgr. Kůs Ivan, starosta města 
Ing. Mišina Michal, místostarosta města 
Ing. Endrlová Šárka  
Mgr. Chlumská Eva 
MUDr. Pěničková Dagmar  
 
Ing. Chalupecký Jiří, tajemník MěÚ 
Mgr. Fraňová, právnička KT 
 

Omluveni: Štěpánek Josef 
Ing. Randa Vratislav 

 

 
Ověřovatel zápisu: Ing. Endrlová Šárka 
 
 
Zapisovatelka:   Tučková Hana 
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Schůzi rady města zahájil ve 14.00 hodin a jednání řídil starosta města Mgr. Ivan Kůs. 
Informoval o termínu příští schůze rady města dne 16.11.2016. 
 
 

2) Schválení programu rady města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Navržený program: 
 

1)  Zahájení 

2)  Schválení programu RM 

3)  Informace o plnění usnesení rady města 

4)  
Program regenerace městské památkové zóny Beroun  
na období 2016 - 2019 

5)  
Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun (MAP Beroun) 
revokace usnesení rady města č. 460/2016 ze dne 14. 9. 2016 

6)  
Zápis č. 8/2016 z jednání komise pro sport a sportovní dotace,  
konaného dne 17. 10. 2016 

7)  Finanční dotace na bruslařskou školu v roce 2016 - Centrum zdravých dětí 
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8)  Žádost o finanční dotaci na akci – Mistrovství světa XTERRA 

9)  Žádost o Záštitu starosty města Beroun nad akcí „Noc venku“ 

10)  
Návrh odměn pro ředitele právních subjektů  
– příspěvkových organizací MŠ a ZŠ za 2. pololetí 201 

11)  
Zápis č. 5/2016 ze zasedání komise pro kulturu a kulturní dotace,  
konaného dne 27. 9. 2016 

12)  
Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise pro výchovu a vzdělávání,  
konaného dne 12. 10. 2016 
Plán činnosti školské komise pro rok 2017 

13)  
Zápis č. 6/2016 ze zasedání komise pro prevenci kriminality,  
konaného dne 11. 10. 2016 

14)  
Zápis č. 4/2016 z  jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí,  
konaného dne 13. 10. 2016 

15)  
Zápis č. 5/2016 ze zasedání komise životního prostředí,  
konaného dne 10. října 2016 

16)  Informace ke skládce na Lištici – ústní informace právního zástupce 

17)  Nakládání s majetkem města 

1)  Darovací smlouva se společností Berounská servisní a.s. 

2)  Žádost o koupi přístupové cesty (části pozemku p.č. st.1189/1 v k.ú. Beroun) 

3)  
Žádost o souhlas s opravou přístupové cesty ke garážím  
na pozemku p.č.st. 1189/1 v k.ú. Beroun 

4)  
Dodatek č. 2 ke smlouvě o pronájmu a provozování vodohospodářského majetku 
v městské části Zdejcina se společností VaK Beroun, a.s. 

5)  Informace o stavu mostů a lávek v majetku města Beroun 

18)  Žádost o povolení výjimky pro rychlé občerstvení SUPER DONER KEBAB 

19)  Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 

20)  Závěr 

 
 
Navržený program jednání rady města byl schválen.  
 
Usnesení: č. 525/2016 
Rada města Beroun schvaluje program schůze rady města dne 2. 11. 2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

3) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení RM 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Informaci přednesl starosta Mgr. Kůs. 
 
Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města vzala rada města na vědomí. 
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4) Program regenerace městské památkové zóny Beroun na období 2016 - 2019 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byla k projednání bodu 4) a 5) přizvána Ing. arch. Vilhelmová, vedoucí odboru 
územního plánování a regionálního rozvoje. 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
 
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že cílem Programu je vylepšení vzhledu centra města, realizace 
dalších investičních akcí, tvorba koncepčních a rozvojových dokumentů a dále mj. aktivity 
směřující k regulaci reklamních zařízení a ovlivnění vzhledu předzahrádek, s rozšířením na celé 
město, na období následujících třech let.  
Dále seznámila s financováním Programu pomocí fondu PR MPZ a upozornila na nový návrh 
posílení fondu pravidelnou roční částkou 5 % z daně z nemovitostí.  
Mgr. Kůs doplnil, že materiál byl projednán v pracovní skupině pro Program regenerace MPZ 
Beroun, v komisi životního prostředí a komisi výstavby. Dále upozornil, že ve finančním výboru 
byl projednán návrh, aby určitý podíl daně z nemovitostí byl automaticky převeden do fondu,  
a dodal, že nevyčerpané prostředky ve fondu lze převést do dalšího roku.  
Mgr. Kůs se dotázal, proč je Program uveden v investičních prioritách města jako priorita č. 2. 
Ing. arch. Vilhelmová odpověděla, že příští rok se počítá s přípravou koncepčních materiálů.  
Pro investiční akce v současné době nejsou připravené projekty.  
Ing. Endrlová pochválila zpracování materiálu odborem ÚPRR. 
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že materiál byl zpracován ve spolupráci se starostou Mgr. Kůsem, 
který je předsedou pracovní skupiny. 
Mgr. Fraňová se přihlásila s technickou poznámkou k záměru doplnění tržního řádu o regulativy 
k předzahrádkám, uvedenému na str. 12 materiálu. Sdělila, že formou změny tržního řádu to není 
možné, podmínky k předzahrádkám doporučila vydat formou zásad, příp. metodikou. 
 
Usnesení: č. 526/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun schválit Program regenerace 
městské památkové zóny Beroun na období 2016 – 2019, v předloženém znění. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

5) Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun (MAP Beroun) 
revokace usnesení rady města č. 460/2016 ze dne 14. 9. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že partnerem Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání (MAP) 
měla být Místní akční skupina Karlštejnsko, z.ú.  
Vzhledem k termínu podání žádosti do již vypsaných výzev, byl projekt podán bez partnera. 
Z toho důvodu se navrhuje revokace usnesení RM č. 460/2016. 
MAS Karlštejnsko bude moci uskutečňovat partnerství prostřednictvím Řídícího výboru projektu  
i pracovních skupin. Na ustavujícím zasedání řídícího výboru MAPu byl předsedou zvolen pan 
Hanačík. Dále se konala dvě jednání, kterých se zúčastnili zástupci ZŠ a MŠ a starostové 
dotčených obcí, kde tito byli seznámeni s průběhem pořízení MAPu. 
 
Mgr. Kůs zdůraznil, že (MAP) se zpracovává na celé území ORP Beroun. Jeho existence je 
podmínkou čerpání dotací v oblasti školství v programovém období EU 2013-2020.  
Ocenil usilovnou práci Odboru územního plánování a regionálního rozvoje. 
Informoval o jednání se zástupkyní Hospodářské komory ČR, pí Chotovou. 



4 
 

Požádal Ing. arch. Vilhelmovou o podání informací ohledně stadia přípravy strategického rámce 
MAPu. 
Ing. arch. Vilhelmová uvedla, že je ve fázi sběru dat, měl by být schválen řídící výborem 
14.12.2016. 
Mgr. Kůs se dále zeptal, jaká je situace ohledně projektů na rozšíření kapacit berounských škol. 
Ing. Mišina připomněl, že bylo vypsáno výběrové řízení na zpracování projektové dokumentace  
k rozšíření kapacit škol. Výběrové řízení proběhlo, byla vyhodnocena vítězná nabídka.  
Jelikož společnost, jejíž nabídka byla vyhodnocena jako vítězná, odmítla podepsat smlouvu,  
bude osloven druhý v pořadí – společnost Spektra, která přislíbila požadovaný projekt zpracovat 
v termínu. Jedná se o 2. Základní školu Preislerova. Žádost o dotaci na rozšíření kapacity Základní 
školy Beroun-Závodí bude podána v aktuálním dotačním projektu na začátku roku 2017. 
 
Usnesení: č. 527/2016 
Rada města Beroun revokuje usnesení č. 460/2016 ze dne 14. 9. 2016 a dále souhlasí s tím,  
že Město Beroun bude pořizovat Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP Beroun bez partnera. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

6) Zápis č. 8/2016 z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 17. 10. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs, upozornil na: 
bod 4 Projednání žádosti Centra zdravých dětí o poskytnutí dotace na Bruslařskou školu 
a bod 5 Projednání žádosti Ing. Františka Bulavy a sdělil, že uvedené žádosti jsou řešeny 
samostatnými volnými návrhy. 
Dále informoval, že se komise v novém složení schází každý týden, projednává návrhy podmínek 
dotačního programu Poskytování dotací na sportovní činnost v roce 2017.  
Starosta Mgr. Kůs se jednání komise zúčastnil, ve svém vystoupení doporučil, aby se při 
projednávání podmínek členové komise snažili o to, aby došli ke shodě všech zúčastněných. 
 
Usnesení: č. 528/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí Zápis č. 8/2016 z jednání komise pro sport a sportovní 
dotace, konaného dne 17.10.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

7) Finanční dotace na bruslařskou školu v roce 2016 - Centrum zdravých dětí 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byla k projednání bodů 7) až 12) přizvána pí Zálomová, zástupkyně vedoucí 
odboru školství a volnočasových aktivit. 
 
Pí Zálomová uvedla, že spolek Centrum zdravých dětí požádal o dotaci na bruslařskou školu 
v roce 2016, ve výši 100.000,- Kč. Tato finanční částka je v rozpočtu města na rok 2016 vyčleněna. 
Ing. Endrlová  se dotázala, zda se v objektu Zimního stadionu provádějí nějaké údržbové činnosti. 
Mgr. Kůs informoval, že se provádějí drobné stavební úpravy v šatnách, na rozvodech teplé vody, 
opravila se rolba.  
Tajemník Ing. Chalupecký doplnil, že Zimní stadion funguje, topí se, teče teplá voda, ledová 
plocha je kvalitní, bruslí městem podporované subjekty i ostatní subjekty. 
Mgr. Chlumská upozornila, že škole bylo zrušeno bruslení v úterý 1.11.2016 od 8.00 do 10.30 
hod. Požádala o prověření důvodu zrušení. Upozornila, že škole tím vznikly komplikace ve výuce. 
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Ing. Chalupecký situaci operativně prověřil. Informoval, že Bruslařská škola, zastoupená panem 
Roztočilem, sice informovala školu o rozvrhu hodin pro bruslení žáků této školy, ale nepředložila 
včas vedení Aquaprku plán rozvrhu hodin pro tento den, tudíž tento termín byl obsazen jiným 
subjektem. 
 
Usnesení: č. 529/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun souhlasit s poskytnutím finanční 
dotace na bruslařskou školu v roce 2016 z rozpočtu města Beroun Centru zdravých dětí,  
IČ: 47515384, se sídlem Na Ostrově – Zimní stadion, 266 01 Beroun ve výši 100.000,- Kč  
a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) Žádost o finanční dotaci na akci – Mistrovství světa XTERRA 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová uvedla, že pan Bulava požádal o finanční dotaci ve výši 10 000,- Kč na reprezentaci 
v terénním triatlonu na start na Mistrovství světa XTERRA, konaném na havajském ostrově Maui 
v USA. Komise pro sport a sportovní dotace navrhla poskytnout příspěvek ve výši 10 000,- Kč. 
V roce 2015 a 2016 byl panu Bulavovi poskytnut příspěvek vždy ve výši 3 000,- Kč. 
 
Ing. Endrlová podala protinávrh – poskytnout příspěvek ve výši 3 000,- Kč. 
Proběhlo hlasování o protinávrhu Ing. Endrlové s výsledkem hlasování 5 pro. 
 
Usnesení: č. 530/2016 
Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím finanční dotace Ing. Františku Bulavovi,  
bytem Chýně, ve výši 3.000,- Kč na významnou sportovní akci – „Mistrovství světa XTERRA“ - na 
havajském ostrově Maui v USA“, konanou v říjnu 2016 z  § 34 – Tělovýchova a zájmová činnost, 
organizace 3118 – Významné sportovní akce a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím 
poskytnutí. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

9) Žádost o Záštitu starosty města Beroun nad akcí „Noc venku“ 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová uvedla, že Farní charita Beroun požádala starostu města o poskytnutí záštity nad akcí 
„Noc venku“. Jedná se o celorepublikový počin na podporu lidí bez domova. Akce se uskuteční 
v noci ze čtvrtka 24. 11. na pátek 25.11.2016 ve vnitřních prostorách a na dvoře berounského 
gymnázia. 
Mgr. Kůs informoval, že se akce zúčastní, zejména zahájení a besedy se studenty a účastníky.  
 
Usnesení: č. 531/2016 
Starosta města a Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím Záštity starosty města Beroun  
nad akcí „Noc venku“, která se uskuteční v noci ze čtvrtka 24. listopadu na pátek 25. listopadu 
2016 ve vnitřních prostorách a na dvoře berounského Gymnázia Joachima Barranda. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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10) Návrh odměn pro ředitele právních subjektů – příspěvkových organizací MŠ a ZŠ  
za 2. pololetí 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová vysvětlila princip výpočtu odměn. Vychází se z podkladů, dodaných řediteli, 
procentuálně dle plnění stanovených kritérií. 
Mgr. Kůs se dotázal, zda jsou podklady dodané řediteli prověřovány. 
Pí Zálomová ujistila, že podklady jsou kontrolovány především po finanční stránce.  
 
Usnesení: č. 532/2016 
Rada města Beroun po projednání stanoví odměny ředitelům právních subjektů – příspěvkových 
organizací města MŠ a ZŠ za 2. pololetí 2016 v uvedené výši. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

11) Zápis č. 5/2016 ze zasedání komise pro kulturu a kulturní dotace, konaného dne 27. 9. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs. K bodu 3 Informace o zajištění Mezinárodního hudebního 
festivalu Talichův Beroun poznamenal, že je škoda, že festival doteď nemá vlastní webové 
stránky. 
 
Usnesení: č. 533/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí zápis č. 5/2016 ze zasedání komise pro kulturu a kulturní 
dotace, konaného dne 27.9.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

12) Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise pro výchovu a vzdělávání, konaného dne 12. 10. 2016 
Plán činnosti školské komikse pro rok 2017 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs.  
Mgr. Chlumská informovala, že spolupracuje s ředitelkou MŠ Pod Homolkou Mgr. Haklovou na 
projektu Metoda dobrého startu, který by mohl pomoci školkám i školám ve společném postupu 
ve věci „nezralosti dětí“. Beseda pro rodiče předškoláků ohledně zápisu dětí do 1. tříd se 
uskutečnila 18.10.2016.  
 
Usnesení: č. 534/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí zápis č. 4/2016 ze zasedání komise pro výchovu  
a vzdělávání, konaného dne 12.10.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Plán činnosti školské komise pro rok 2017 
 
Usnesení: č. 535/2016 
Rada města Beroun schvaluje Plán činnosti komise pro výchovu a vzdělávání (školská komise)  
pro rok 2017. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Mgr. Kůs informoval, že na Základní škole Beroun-Závodí, proběhne kontrola České školní 
inspekce. Je to již druhá inspekce za dva roky. 
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13) Zápis č. 6/2016 ze zasedání komise pro prevenci kriminality, konaného dne 11. 10. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs.  
 
Usnesení: č. 536/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí zápis č. 6/2016 ze zasedání komise pro prevenci kriminality, 
konaného dne 11.10.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

14) Zápis č. 04/2016 z jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí konaného dne 13. 10. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs. K bodu 7 Různé zmínil, že komise nedoporučuje poskytnout 
finanční příspěvek na provoz Linky bezpečí. 
 
Usnesení: č. 537/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí Zápis č. 4/2016 z jednání komise zdravotnictví a sociálních 
věcí, konaného dne 13.10.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

15) Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 10. 10. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs.  
Do jednání rady byl přizván Ing. Marek, tajemník komise životního prostředí, který krátce 
informoval o průběhu zasedání komise. 
Mgr. Kůs připomněl, že pokud komise přijímá návrhy a doporučení pro radu města, musí být  
dle Jednacího řádu komisí usnesení formulováno včetně osobní zodpovědnosti za splnění úkolu  
a termínu, do kterého má být úkol splněn. 
K bodům 3, 5.4. a 5.5. zápisu nebylo usnesení adresné, proto jej na jednání rady města 
zformuloval Mgr. Kůs. 
 
Usnesení: č. 538/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí zápis č. 4/2016 ze zasedání komise životního prostředí, 
konaného dne 10.10.2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
Usnesení: č. 539/2016 
Rada města Beroun ukládá vedoucí odboru životního prostředí, aby v součinnosti s ostatními 
odbory zajistila naplnění doporučení radě města, uvedených v bodech 3, 5.4 a 5.5 Zápisu  
č. 5/2016 ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 10.10.2016, a o výsledku 
informovala starostu města Mgr. Kůse a komisi životního prostředí. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

16) Informace ke skládce na Lištici 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Projednání tohoto bodu bylo posunuto za bod 18). 
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17) Nakládání s majetkem města 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady města byla k projednání bodu 17) Nakládání s majetkem města přizvána  
paní Kermesová, vedoucí Odboru majetku a investic, která přednesla důvodové zprávy  
k předkládaným návrhům. 
 
1. Darovací smlouva se společností Berounská servisní a.s. 

 
Společnost Berounská servisní a.s. předložila městu návrh darovací smlouvy, jejíž předmětem 
je darování dvou plastik městu Beroun. Autorem obou plastik je sochař Jiří Vydra.  
Jedná se o bustu Joachima Barranda a zobrazení trilobita. Celková cena díla činí 75.000,- Kč. 
Mgr. Kůs se dotázal, kde budou díla umístěná. 
Pí Kermesová odpověděla, že umístění bylo projednáno. Díla budou umístěná na Barrandově 
náměstí. 
 
Usnesení: č. 540/2016 
Rada města Beroun souhlasí s  přijetím daru v podobě dvou plastik – portrétu (poprsí) 
Joachima Barranda a trilobitu od společnosti Berounská servisní a.s., IČ: 28471008, se sídlem 
Politických vězňů 156, 266 01 Beroun, a s uzavřením darovací smlouvy s  touto společností,  
v  předloženém znění. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

2. Žádost o koupi přístupové cesty (části pozemku p.č. st.1189/1 v k.ú. Beroun) 
 
Pan Z. B. požádal o koupi části pozemku za účelem zajištění přístupové cesty  
ke garážím.  V žádosti jsou uvedeni ještě dva další žadatelé, všichni jsou majiteli dotčených 
garáží. Porada k majetku žádost projednala a prodej nedoporučila, z důvodu, že pozemky 
v této lokalitě byly nabídnuty Společenství pro dům Jungmannova 492. To o pozemky 
projevilo zájem. 
Ing. Mišina upřesnil na mapě, o které pozemky se jedná. 
 
Usnesení: č. 541/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun nesouhlasit s prodejem  
části pozemku p.č.st. 1189/1 v k.ú. Beroun za účelem zajištění přístupové cesty ke garážím 
panu Z. B., bytem Beroun, panu S. Ch., bytem Beroun a panu F. F., bytem Hýskov. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

3. Žádost o souhlas s opravou přístupové cesty ke garážím na pozemku p.č.st. 1189/1  
v k.ú. Beroun 
 
Volný návrh souvisí s předešlým bodem programu, ve kterém pan B. žádá o souhlas 
s prodejem pozemku za účelem zajištění příjezdové cesty. Porada k majetku žádost 
projednala a nedoporučila souhlas s opravou, ze stejného důvodu, jako u žádosti o prodej. 
 
Usnesení: č. 542/2016 
Rada města Beroun nesouhlasí s opravou příjezdové cesty ke garážím přes pozemek p.č.st. 
1189/1 v k.ú. Beroun z ulice Zvonařova podle předložené žádosti pana Z. B., bytem Beroun, 
pana S. Ch., bytem Beroun a pana F. F., bytem Hýskov. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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4. Dodatek č. 2 ke smlouvě o pronájmu a provozování vodohospodářského majetku v městské 
části Zdejcina se společností VaK Beroun, a.s. 
 
Společnost Vodovody a kanalizace Beroun, a.s., která provozuje vodovod na Zdejcině, 
požádala o prodloužení platnosti smlouvy o 1 rok. 
 
Mgr. Kůs informoval, že ho navštívil pan Michal Svatý, předseda spolku Naše Zdejcina, z.s.,  
Námětem setkání byla informace o vzniku spolku a jeho činnosti. Projednal se mj. záměr 
ohledně sakrálních záležitostí, vzhledu návsi, dále podmínky provozu nově rekonstruovaného 
hřiště a problémy s vodou a kanalizací. 
Mgr. Kůs v rámci jednání nevyloučil možnou spolupráci města a spolku, po předložení 
námětů a provedení jejich analýzy. 
 
Usnesení: č. 543/2016 
Rada města Beroun souhlasí se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 2 ke smlouvě  
o pronájmu a provozování vodohospodářského majetku v městské části Zdejcina  
č. 0270/2013/NAJ/OMI ze dne 23. 5. 2013, ve znění dodatku č. 1 č. 0010/2016/NAJ/OMI  
ze dne 18. 1. 2016 se společností Vodovody a kanalizace Beroun, a.s., IČ: 46356975, se sídlem 
Mostníkovská 255, Beroun, PSČ: 266 41. Předmětem dodatku č. 2 je prodloužení platnosti 
předmětné smlouvy o jeden rok, tj. do 31. 12. 2017. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

5. Informace o stavu mostů a lávek v majetku města Beroun 
 
Informace o stavu mostů a lávek v majetku města Beroun vychází ze zápisů běžných mostních 
prohlídek provedených v říjnu 2016, které byly předloženy společností Technické služby 
Beroun – správcem mostů a lávek v majetku města.  
Materiál byl doplněn o mapu se zakreslením mostů a lávek dle číslování, uvedeného 
v předložené informaci. 
Mgr. Kůs sdělil, že většina mostů je v poměrně dobrém stavu. Ty, které vyžadují opravu,  
jsou zařazeny do prioritních investičních akcí.  
Dotázal se, kdy bude nová lávka u Zimního stadionu, kdo provádí pravidelnou údržbu mostů  
a lávek, a v jakém stavu je most přes Berounku na hlavním průtahu Berounem v ulici 
Politických vězňů. 
Pí Kermesová odpověděla, že lávka by měla být osazena v průběhu prosince 2016, 
pravidelnou údržbu provádí Technické služby a most přes Berounku není v majetku města, 
jeho stav není odboru majetku a investic znám. 
 
Usnesení: č. 544/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí předloženou informaci o stavu mostů a lávek v majetku 
města Beroun. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 
 
 

18) Žádost o povolení výjimky pro rychlé občerstvení SUPER DONER KEBAB 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Do jednání rady byla k projednání bodu 18) přizvána Ing. Slivková, vedoucí kanceláře tajemníka. 
 
Ing. Slivková uvedla, že provozovatel rychlého občerstvení SUPER DONER KEBAB, společnost 
ŠEHNAZ s.r.o. požádala o opětovné prodloužení výjimky ze stanovené doby pro provozování 
hostinských zařízení pro provozovnu v České ulici o další rok ve dnech neděle až čtvrtek do 02:00 
hod. a ve dnech pátek a sobota do 04:00 hodin. Společnost ŠEHNAZ s.r.o. je novým 
provozovatelem rychlého občerstvení. Na provozovnu nebyly zaznamenány žádné stížnosti. 
Navrhuje se povolit výjimku pouze do konce roku 2016, z důvodu, že se připravuje změna 
vyhlášky k zajištění veřejného pořádku od roku 2017. 
Proběhla diskuze k termínu schválení nové vyhlášky a době nabytí účinnosti. 
 
Usnesení: č. 545/2016 
Rada města Beroun povoluje výjimku ze stanovené doby pro provozování hostinských zařízení 
podle Obecně závazné vyhlášky č. 11/2011 k  zajištění veřejného pořádku, v  platném znění, 
společnosti ŠEHNAZ s.r.o., IČ: 01423703, se sídlem Novákových 893/7, Libeň, 180 00 Praha 8, 
pro provozovnu SUPER DONER KEBAB, Česká 51/13, Beroun-Centrum, ve dnech neděle až 
čtvrtek do 02.00 hod. následujícího dne a ve dnech pátek a sobota do 04.00 hod. následujícího 
dne do 31. 12. 2016. 
- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 
Informace ke skládce na Lištici 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady města byl přizván právní zástupce města, advokát JUDr. Tenkrát. 
 
Mgr. Kůs připomněl, že město již obdrželo písemné vyhotovení rozsudku. To bylo radním 
poskytnuto k prostudování. Shrnul hlavní body rozsudku. Informoval o nákladech na vyklizení 
předmětné části skládky, o korespondenci od pana Šebely a pana Pujmana.  
Sdělil, že místostarosta Ing. Mišina již koná přípravná opatření před vyklízením, jako jsou jednání 
na patřičných úřadech, dále zadání zpracování analýzy rizik. Informoval, že město nebude 
vydávat stanovisko k rozsudku do doby, než JUDr. Tenkrát předloží radě města písemnou právní 
analýzu. Poté rada města analýzu vyhodnotí a usnesením rady zaujme postoj k dalšímu postupu. 
 
JUDr. Tenkrát provedl rozbor soudního řízení a rozsudku krajského soudu. Nastínil další 
možnosti, mj. podání dovolání cestou mimořádného opravného prostředku, které by se podalo  
i s návrhem na rozhodnutí o odkladu vykonavatelnosti rozhodnutí. 
 
Ing. Endrlová upozornila na ekologickou zátěž při případném odvozu uloženého materiálu v celé 
dotčené oblasti.  
Ing. Mišina informoval, že se připravuje průzkum skládky, který bude podkladem pro zadání 
analýzy rizik.  
Mgr. Kůs po proběhlé diskuzi shrnul, že v již zahájených přípravných pracích na vyklízení bude 
město pokračovat. Další konání města bude korespondovat s právním názorem doporučeným 
JUDr. Tenkrátem. Zdůraznil, že orgány, které stanovují podmínky pro vyklízení, nejsou vázány 
rozsudkem, proto bude město postupovat v souladu s veřejným právem. 
Mgr. Kůs se dotázal radních, zda mají nějaké připomínky k vyjádření JUDr. Tenkráta. 
Žádné připomínky nebyly vzneseny.  
 
Usnesení: č. 546/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí informaci právního zástupce města Beroun JUDr. Tenkráta  
ve věci skládky Lištice. 
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- 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

19) Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Informace starosty Mgr. Kůse 
 

 Velitel Městské policie Beroun Mgr. Hrotík podal výpověď. Pracovní poměr ukončí 
k 31.12.2016. Na pozici velitele městské policie bude vypsáno výběrové řízení. 
 

 Trilobit 2017 – radním byl rozdán informační materiál, obsahující mj. časový 
harmonogram a návrh marketingového plnění.  
Udílení audiovizuálních cen Trilobit 2017 proběhne 14.1.2017 v kulturním domě Plzeňka 
a bude vysílán v přímém přenosu České televize. 
 

 Dne 28.11.2016 proběhne nácvik stavění protipovodňových hrází na pravém břehu 
Berounky. 
 

 Dne 13.12.2016 proběhne tradiční předvánoční setkání zaměstnanců úřadu a vedení 
města v kulturním domě Plzeňka. 
 

 Požadavek společnosti PROBOBUS na úhradu nákladů na městskou hromadnou dopravu 
ve výši 1,8 mil. Kč byl předán finančnímu výboru k projednání. 
 

 Byly stanoveny termíny k tvorbě rozpočtu, ve dnech 14.-18.11. se bude návrhem 
rozpočtu zabývat rozšířené vedení města. 
 

 Připravuje se nový systém docházky, v souvislosti s tím bude vydán nový pracovní řád. 
 

 Připravuje se zavedení aplikace e-jednání do užívání.  
 

 Advent bude zahájen v neděli 27.11.2016. 
 

 Kontrolní výbor – s RNDr. Chalupovou bude projednáno personálního obsazení 
kontrolního výboru za odstoupivšího Bc. Šimona. 
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Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Po vyčerpání programu Mgr. Kůs ukončil schůzi rady města v 16:15 hod.  
 
 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Ivan Kůs       Ing. Michal Mišina 
  starosta města Beroun   místostarosta města Beroun 

 
 
 
Ověřila:  
 
Zapsala: 
 
 
V Berouně dne 7. 11. 2016 


